
Beste Medebewoners,        4 november 2022 

 

Ondergetekenden wonen nog niet zo lang op het park. Alleen Marc & Karin zijn hier al langer 

dan vijf jaar. De anderen korter, sommigen heel kort. Wij wonen hier allemaal met veel 

plezier. Het is mooi en rustig, en we wonen dicht bij de rivier en de stad. Dat hebben we te 

danken aan de familie Van Tergouw. Zij drijven hier al 50 jaar succesvol een onderneming. 

Daar plukt de familie met recht de vruchten van en daar hebben wij respect voor. 

Maar er zijn ook grote problemen. Er is ruzie ontstaan met de familie en ook tussen bewoners 

onderling. Dat vinden wij heel jammer. Wij willen geen conflicten. Integendeel: wij willen 

dat iedereen in vrede kan wonen en werken en dat we vriendelijk omgaan met elkaar en met 

de familie Van Tergouw. Niemand heeft dit zo gewild, denken wij. Maar het is uit de hand 

gelopen en het moet opgelost. 

De problemen met de infrastructuur zijn het grootst. De netwerken gas en elektra moeten 

worden vervangen. Dat schijnt weer te gaan gebeuren (?), maar het is al te vaak beloofd. De 

riolering en de waterleiding zijn versleten en moeten dringend worden vernieuwd. Dat had 

allemaal al veel eerder moeten gebeuren. De Residence is allang geen vakantiepark meer. De 

directie en de familie hadden de problemen veel eerder moeten aanpakken. Dat is niet 

gebeurd, en daar zijn zij verantwoordelijk voor. Ondernemer ben je ook bij slecht weer, niet 

alleen als de zon schijnt. Misschien wil de gemeente helpen? Die heeft er bij de overgang naar 

permanente bewoning in 2015/16 langdurig bij staan kijken. 

Wij willen dat er snel een oplossing komt. 

We vragen jullie bijgaande brief te ondertekenen. Vriendelijk, maar duidelijk, en met een stok 

achter de deur. Voor 1 december een concreet plan, voor 1 juli 2023 een nieuwe 

infrastructuur. Boter bij de vis. Als de familie het park goed had beheerd, dan hadden wij 

vanaf 1 januari een plafond gehad op onze energiekosten, en twee keer 190 euro in onze 

portemonnee. Daar hebben wij naar ons oordeel recht op, en wat ons betreft kunt u dat vanaf 1 

januari gaan verrekenen. Belofte maakt schuld. Misschien lukt het de directie dat geld op een 

andere manier van de regering te krijgen? We hopen het en bewoners willen graag helpen. 

Per 1 januari stellen we ook een deel van de jaarbetalingen uit tot 1 juli. U kunt per maand een 

bedrag reserveren, 40 procent stellen wij voor. Druk op de ketel. Dat is niet leuk, maar we zijn 

te lang aan het lijntje gehouden. Er moet nieuwe infrastructuur komen en we moeten een keer 

van het geruzie af. Wij nemen ons voor altijd zo vriendelijk mogelijk te blijven, met iedereen.  

We hopen dat iedereen deze brief kan ondertekenen en dat we ons gaan verenigen. Dan zetten 

we een flinke stap op weg naar een positieve toekomst. Het lukt ons dan vast ook samen een 

volgende stap te zetten. 

 

                 (lees verder op de achterkant) 

 



 

Na 1 december kijken we hoe het verder moet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Theo Derks & Mina Grubben (209)  Piet & Hélène Eggermont-Meijers (176) 

Rob & Wilma Hermans (88)   Marc & Karin van Kempen (258) 

Henk van de Lagemaat (235)   Theo & Yvonne Otten (179) 

Theo & Mieke Vos (211)   Ferry Zwanikken & Diny Ligtenberg (27) 

 

 

Wat te doen met de brief aan directie en familie: 

 

Wij vragen u die brief te ondertekenen. Een exemplaar per kavel,  

Met daarop het kavelnummer, uw naam en uw handtekening 

Er kunnen gerust meer namen en handtekeningen onder een brief. 

Lever de brief in bij een van bovenstaande personen.  

Dat kan in de hand maar ook in de brievenbussen voor op het park. 

Wij kijken na een paar dagen wie er nog niet gereageerd heeft en gaan dan die deuren langs, 

tot we zeker weten dat iedereen de kans heeft gehad mee te doen. 

Daarna overhandigen we alle brieven aan de directie van het park. 

 

Bij heel dringende vragen kunt u bellen of appen 

met Theo Derks (0611088045) of Rob Hermans (0621595419) 


